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Tisztelt Városi Tanács !

Az 1986c december 19.-i tanácsülés óta történt, a város 
lakosságát érintő fontosabb eseményekről és a városi ta
nácsi szervek tevékenységéről az alábbi tájékoztatást 
adom;

. ' I.

A város környezetvédelmi helyzetéről számolt be a Váro
si Tanács VB Műszaki Osztályának vezetője»
A beszámoló megállapította, hogy városunk térségében az 
ipari üzemek koncentrálódása«, az urbanizációs ártalmak 
és a kedvezőtlen földrajzi adottságok miatt a környezet- 
szennyezés igen jelentős« A szennyező anyagok először a 
legszembetűnőbben a levegőben jelentkeznek, igy Várpa
lota az ország egyik legszennyezettebb levegőjű városa.
A szennyezőanyagak koncentrációját un. imissziót 1977* 
óta a Megyei KÖJÁL RIV. mérő állomásai segítségével fo
lyamatosan mérik. Az adatok kiértékelése során egyér
telműen sem növekvő, sem csökkenő tendencia nem tapasz
talható.
Ez a stagnálás azt mutatja, hogy az üzemek, a tanács - 
a lehetőségekhez képest jelentős- erőfeszítéseinek ered

ményeként az évek során a helyzet nem romlott tovább.
A Végrehajtó Bizottság elfogadta a beszámolót* Megálla
pította, hogy a koncentrált nehézipari környezet sajá
tosságaiból kiindulva a levegő tisztaságának védelme 
változatlanul fokozott figyelmet követel a gazdálkodó 
szervektől, hatóságiktól .egyaránt.
Felhivta a Műszaki Osztályt, hogy a város fejlesztése 
során a beruházások megkezdése előtt lehetőleg 1 évvel 
gondoskodjon a fejlesztési területeken mérőműszerek 
kihelyezéséről a levegő tisztaságának mérésére.

*
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A Bőr és Nemibeteggondozó Intézet működéséről szóló be
számoló volt a következő napirendi pont.
A VB elfogadta a beszámolót,(Elismerését fejezte ki az 
intézet vezetőjének és dolgozóinak az intézetben végzett 
emberséges és magas színvonalú munkáért.

A Városi Tanács VB figyelemmel a Megyei Tanács VB 191/ 
1986,(XI.18.)vb.sz.határozatában foglaltakra a Városi Ta
nács VB igazgatási apparátusának létszámát 2,5 fővel 
csökkentette.
A 2 napirendi pont anyagát a tanácstagi klub rendelke
zésére bocsátottuk.
Egyidejűleg a VB 35/1984*(VI.7.)vb.sz.határozatát módosí
totta, az igazgatási apparátus főfoglalkozású létszámát 
72 főben állapította meg.

A Végrehajtó Bizottság sorónkövetkező ülése 1987* feb
ruár 20-án lesz.
Napirend: 1. Beszámoló az 1986. évi pénzügyi gazdálko

dásról
Előadó: VTVB Pénzügyi- Terv és Munkaügyi 

Osztály vezetője 
(tanácsülési előterjesztés)

2. Szervezési és Jogi Osztály beszámolója tevé
kenységéről«
Előadó: Szervezési és Jogi Osztály vezetője 
(tanácsülési előterjesztés)

3. Tanácsrendeletek felülvizsgálata
a/ 1/19 87«$óámu tanácsrendelet-tervezet a 

Városi Tanács és Szervei Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 3/1985«sz, 
tanácsrendelet kiegészítéséről és módo
sításáról.

b/ 2/1987.számíi «tanácsrendelet-tervezet a 
városi zászló alkotásáról és használatáról, 

c/ 3/1987.számú tanácsrendelet-tervezet í{Vár
palota Városért” kitüntető jelvény alapí
tásáról.
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Előadós Dr.Czeidli István VB-titkár 
(tanácsülési előterjesztés)

4« Vegyes ügyek, bejelentések
Információs-j elentéss
Környezetvédelmi tábor szervezésének szükséges
sége .
Előadó? Krasznai Béla tanácselnök-helyettes

II.
A Városi Tanács tisztségviselőinek tárgyalásai

- A Városi Tanács elnöke résztvett a Pjodor Fj-odorovics 
nevét viselő Munkásőr Zászlóalj gyűlésén. A munkásőr 
egységfiŜ a városért hosszú időn keresztül végzett mun
káért '’Várpalota Városért” kitüntető jelvényt adott át.

- Tekintettel a január 12.-17- közötti rendkivüli időjá
rás okozta közlekedési, ellátási zavarok felszámolásá
ra Operativ Bizottság alakult a városban, melynek irá
nyításában a tanácselnök is résztvett.

- Az Állami Biztositó és Városi Tanács aktuális felada
tainak megbeszélése érdekében találkozott elnök elv
társ Gergely Tamással, az Állami Biztdsitó igazgatójá
val.

- A Városi Tanács elnöke és elnökhelyettese az Alsóinkám 
városrészben épitésre kerülő OTP lakások ügyében tár
gyalást folytatott a VÁEV pártbizottságának titkárával, 
az OTP megyei igazgatójával, a Hitelbank Veszprém me
gyei igazgatójával és a Megyei Tanács általános elnök- 
helyettesével.

- Pénzügyi ellenőrzési társulás létrehozása céljából tár
gyalást folytatott a Megyei Tanács „Pénzügyi Osztálya 
vezetőjével és helyettesével.

- A Megyei Egyházügyi Titkár és a Városi Tanács elnöke 
résztvett Ősi község egyházpolitikai koordinációs ér
tekezletén.
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- A könyvesbolt korszerű elhelyezése érdekében tárgyalást 
folytatott Szokoli Istvánnal, a Müveit ÜSTép könyvter
jesztő Vállalat Veszprém-Eejér megyei terület vezetőjé
vel»

- A Városi Tanács elnöke a tanács Gárdonyi Géza úti elhe
lyezésével kapcsolatban megbeszélést folytatott István 
János elvtárssal.

- A Veszprémi Szénbányák Vállalat Várpalotai Üzeme poli
tikai és gazdasági vezetőivel lakásépitési, telekalaki- 
tási ügyekben tárgyaltak a Városi Tanács tisztségviselői.

- Aktuális tanácsi feladataink megoldása (tanácsház,Bartók 
B- úti kollégium bővités, Galéria korszerüsitése) ügyé
ben Várpalotára látogatott Balogh Zsigm*nd elvtárs a 
Megyei Tanács általános elnökhelyettese,

- A Zeneiskola kialakítása 1988-ban várható„ A feladat 
megbeszélése érdekében a Zeneiskola vezetőivel talál
kozott a Városi Tanács elnöke.

- Tárgyalást folytatott Magyar József elvtárssal a Me
gyei Távközlési Üzem igazgatójával a városi telefon- 
központ bővítésével és intézményi telefonáthelyezések
kel kapcsolatban«

- A kialakult gyakorlatnak megfelelően az eltelt idő
szakban 2 alkalommal folytatott megbeszélést elnök 
elvtárs Szatmári Lajossal a város országgyűlési kép
viselőjével.

- A Kórház-Rendelőintézeti Egység rekonstrukciójának 
tervezése kérdésében egyeztető tárgyalást folytatott 
a Veszprém megyei Beruházási Vállalat vezetőivel.

- Uj orvosvezetők beiktatásán vett részt.
- A városi Mezőgazdasági könyvhónap megnyitóján köszön
tőt mondott.
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III.
A bizottságok és a Megyei Tanácstagi Csoport

t^Yáíenysege^

lm Az Igazgatási Bizottság 1986. december 28-án tartott 
ülést, melyen az 1987* évi munkatervét tárgyalta meg 
és fogadta el.

2. A Városi Tanács Igazgatási Bizottsága és Ügyrendi Bi
zottsága együttes ülést tarott 1987» február 1 7-én« 
Napirendjén két tanácsülés! anyag szerepelt, melyeket 
a bizottságok előzetesen véleményeztek;
1, Beszámoló a Szervezési és Jogi Osztály tevékenysé

géről.
Előadó? Müllerné dr.Hradszky Erzsébet oszt.vez*

2. Tanácsrendeletek felülvizsgálata.
Előadó; Dr* Becságh László főelőadó

Harmadik napirendi pontként az Ügyrendi Bizottság 
1987« évi munkátérvének jóváhagyása szerepelt.

A Megyei Tanácstagok Várpalota Városkörnyéki Csoportja 
és a Várpalota és városkörnyéke tanácsai Városkörnyéki 
Bizottsága munkaterv-javaslatai elkészültek.
A bizottságok 1987. március 3» -i ülésének napirendjén 
szerepel elfogadásuk.

IVo
Szakigazgatási szerveket érintő aktuális kér-

desekj_

VTVB Pénzügyi- Terv és Munkaügyi Osztály

A Városi Tanács VB Pénzügyi- Terv és Munkaügyi Osztály 
Adócsoportja folyamatosan küldi a településfejlesztési 
hozzájárulást megállapító határozatokat,
E határozatok nyomán már nagy számban érkeznek a men
tesítési kérelmek. Ezeket a határozatok kiküldése
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után sorra veszik és helyszineléssel mérik fel a kérel
mek jogosságát«

1987« február 16-án állt munkába Hegedűs Mária mb. adó
csoportvezető és Németh. Imréné munkaügyi előadó«

Műszaki Osztály;

Az átlagostól nagyobb hideg és hó átmeneti nehézségeket 
okozott a város közlekedésében és ellátásában» Ez idő
szakra városunkban is alakult operativ bizottság ered
ményesen irányította a város életét.
Ipari üzemeink széleskörű összefogása eredményeként a 
város lakossága csak néhány napig érezte a szokatlanul 
hideg időjárás okozta nehézségeket.

A Városi Tanács és a Veszprémi Szénbányák várpalotai ve
zetése közötti személyes megbeszélések eredményeként 
kedvezőbbé válik a várpalotai bányászok lakáshoz jutása.

Tájékoztatásul közlöm, hogy a Rákóczi-telepi telkek tar
tós használatba adása első ütemeként 17 db lakóteleket 
tartós használatba adásra a Városi Tanács VB Műszaki 
Osztálya kijelölt« További 45 db. telek tartós haszná
latba adása az ingatlanok közmüvesitése után megtörtén
het« A kivitelezésre a szerződéseket a VTVB Műszaki 
Osztálya megkötötte, várhatóan 1987« I. félévében ezek 
a telkek is használatba adhatók lesznek«

A Zsinagóga padlófűtésének terveztetése - a téli hasz
nálat érdekében - megindult. A Veszprémi Gépipari Szol
gáltató Vállalat február 10-én helyszini szemlét tar
tott, ez alapján árajánlatot fog adni.

Tájékoztatom a T. Tanácstag Elvtársakat arról, hogy a 
tanácsi vezetőkkel egyetértésben a várkert és a Szovjet 
Hősi Sirkert megjelenésében változások várhatók.
A változtatás célja az, hogy városunk kiemelt térülétén 
fekvő közpark zöldfelülete a korábbitól eltérően



mozgalmasabb és a sirkert vonatkozásában, funkcióban elkü
lönült ebb legyen.»
A kivitelezési munka megkezdése előtt a város főkertésze 
megbízásunkra tervet készített» A terv nyomán a munka el
ső fázisaként néhány korosabb, nem oda illő akácfát vá
gattunk ki, melyet bizonyára mindnyájan tapasztaltak. 
Várhatóan, az ez év április 4-re megvalósuló parképítés 
nyomán városunk központja uj színfolttal gazdagodik»

A beszámoló mellékleteként megküldi a kisiparosok cim 
és névjegyzékét»

íi§5S§ÍÍ;Si_0sztály£

1986» május 01-től Várpalotán Gondozási Központ alakult» 
Székhelyes Várpalota, Fekete Gy» u. 5« Tel»; 50-705»
Fő feladatai;
- Öregek Uapközi Otthona működtetése
- Házi szociális gondozás működtetése - ezen belül
- társadalmi gondozás - szerződéssel társadalmi akti- 
vák gondoznak idős embereket, 500-1500 Ft» tiszte
let dij ért ,

- hivatásos gondozás- főfoglalkozású gondozónők lát
ják el a gondozási feladatokat»

Öregek Napközi Otthona férőhelyeinek száma; 40»
1985» november 11-től mint hetes 0N0 működik, jelenleg 
10 fő éjszakai elhelyezésére van. lehetőség - betöltött - 
hétfőtől-szombatig.
Társadalmi gondozottak száma; 1986-ban 33 fő
Hivatásos gondozónők által ellátottak száma 23 fő
Gondozással kapcsolatos bejelentéseket, jelzéseket a 
Gondozási Központnál is lehet tenni»
Gyámhatóság által nyilvántartott veszélyeztetett kisko
rúak száma; 283, amely 90 családot érint» 
Veszélyeztetettség oka kétharmad részben, környezeti,
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azaz a szülők életvitelében., nevelő tevékenységében rej
lő hiányosságok. Ezek felszámolásában, megszüntetésében 
nagy segitség a családok mellett álló, segitő és ellenőr
ző társadalmi pártfogó *
Nagy segitséget jelenthetne, ha ezen aktívákból álló kis
számú társadalmi pártfogói hálózat bővülhetne a tanácstag 
elvtársak közreműködése következtében.»
1986-ban Várpalota város területéről 10 kk. állami gondo
zásba vételét kellett elrendelni a gyámhatóságnak» így az 
állami gondozottak száma; 94 fő*
A Lakáselosztási Társadalmi Bizottság közreműködésével el
készült az 1987o évi ideiglenes lakáskiutalási névjegyzék, 
amit a tanácsházán 1987» március 2-ig közszemlére tettünk» 
A névjegyzéken szereplőkkel kapcsolatban bárki kifogással 
élhető A kifogást 1987» március 2-ig Írásban a Városi Ta
nács VB Igazgatási Osztályához lehet benyújtani, vagy ott 
szóban, elmondani.

A Városi Tanács VB Igazgatási Osztályán 1986«
31-én nyilvántartott lakásigénylők száma; 
ebből tanácsi bérlakást igénylők 
OTP-lakást igénylő
Az összes lakásigénylők közül lakással ren
delkezik;
Lakásigénylők közül a kiemelt réteghez tar
tozik (többgyermekesek, gyermekét egyedül ne
velő, fiatal házasok stb.)

Az 1986. decemberi tanácsülés döntése alapján, a tanács- 
határozatnak megfelelően megalakult a Művelődési és Sport
központ» Igazgatója Csőszné Rabóczky Ágnes. A központ uj 
szakmai feladatainak ellátására 4 főt, gazdálkodására 4 
főt alkalmazotté Folyamatban van a technikai állomány 
kialakítása.

decesiber
717,
458,
259»

314 fő«

337 család.
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Az 1987o január 11-12-i hóvihar az ágazaton csak rövid 
megtorpanást váltott ki„ Január 12-én, hétfőn csak napkö
zis ellátás üzemelt az 1,, 2,? 5. és a Kisegitő Iskolában, 
mert a tanulókat a szülők nem engedték iskolába, illetve, 
mert az áramellátás és távhőszolgáltatás zavarai nem biz
tosították a tanórai munkát, a 3«, 6«, 7 » sz, iskolában 
csökkentett létszámmal foglalkoztatás folyt« Az óvodák az 
Intta-falusit kivéve - készenlétben voltak, minimális 
gyermeklétszámmal nyitva tartottak«
A zavarok elháritása 13-án és 14-én megtörtént, intézmé
nyeink nem hagytak el pótolhatatlanul tanitási napokat.
A két középszintű iskola keddtől tanított«
A pedagógiai munka tehát a vihar miatt nem szenvedett 
csorbát.

Óvodáink és iskoláink készülnek az uj oktatási törvény 
szellemében beinduló rugalmas iskolakezdésre® Ennek meg
felelően folynak a május 31-ig 6* életévüket betöltő 
gyermekek megfigyelései, orvosi vizsgálatai, s a szülők 
szülői értekezleteken kapnak tájékoztatást a junius 1. 
és szeptember 30«, illetve október 1« és december 3 1« 
között hatodik életévüket elérő gyermekek beislcolázha- 
tóságáról. A beiskolázás alapja az iskolai munkát és 
kötöttségeket biró testi-szellemi fejlettség«
A rugalmas iskolakezdéssel párhuzamosan megszűnnek a 
korrekciós első osztályok, A lassabban fejlődő kisgyer
mekek az óvoda középső csoportját ismétlik a jövőben«
A zökkenőmentes tanévkezdés és iskolai haladás érdeké
ben kívánatos, hogy a szülők éljenek az óvoda-iskola ne
velőivel való találkozás lehetőségeivel a szülőiierte- 
kezleteken, fogadóórákon«

A Városi Tanács Művelődési és Sport Osztálya a közműve
lődési intézményhálózat aktiv közreműködésével 1987« 
márciusában megjelenteti a Várpalotai Műsorfűzét kísér
leti számát. Áprilistól a kiadvány rendszeressé tételét 
tervezzük» A műsorfüzet postai hírlapterjesztés utján jut 
a városlakókhoz, üzemi dolgozókhoz.


